香港樹賢基金有限公司主辦

Organised by: The Surein Foundation Ltd., Hong Kong

國際奧伊斯嘉香港總會、西北聯青社、元朗大會堂協辦 Supported by: OISCA International HK, Y's Men's Club NW, Yuen Long Town Hall

環保生活繪畫及填色比賽 2021 ECO-LIFESTYLE DRAWING & COLOURING COMPETITION 2021

主題: 保護環境,源頭減廢,垃圾分類回收,建造綠色社區。

Themes: Protecting the Environment, Reducing Waste at Source, Sorting Wastes for Recycling, Building a Green Community!

參賽表格 Joining Form

參賽者資料 (請填寫所有欄目) Participant's information (Please complete all sections)						
姓名:	Name:					
參賽組別: Categories:	(A) 親子組 Kindergarten (B) 小學組 Primary school	幼稚生及家長一起參與 Children attending kindergarten, assisted by their parents 小學生 Primary school pupils				
	□ (C) 中學組 Secondary school □ (D) 公開組 □ Public sector	中學生 Secondary school students 大專生及公眾人士 (Tertiary institution students and public)				
*學校名稱: *Name of school / institution: *就讀年級: *Class:						
電話: Phone No.:	電郵: Email:					
* 公開組人士不用填寫學校及班級。 Not applicable to participants of the "Open Group".						

聲明:

Declarations:

- 1. 本人已閱讀比賽章程及同意遵守其規則及注意事項。 I have read the Competition Rules and shall abide by them.
- 2. 本人提交的參賽作品全部是原創,從未參與其他比賽。如作品會侵犯個人 或團體之知識產權,主辦單位有絕對權取消其參賽資格。所涉及之法律責 任,皆由參賽者自行全部承擔。

My submitted drawing is original and has not been entered into other competitions. If my submitted drawing is amenable to any claim of infringement of intellectual property rights of any person(s) or corporation(s), the Organiser shall have the absolute right to disqualify me and I shall also be fully liable to all legal consequence incidental thereto.

3. 本人同意主辦單位使用收集到本人的個人資料作有關比賽及推廣環保活動

I consent that the Organiser may use my personal data for activities in relation to this competition as well as activities for promotion of environmental protection.

簽名*: Signature*:	日期: Date: _		_
* 親子組、小學組及中學組象賽者須由家長或監護人代簽。			

For the Kindergarten, Primary and Secondary school Groups, the parent or guardian shall sign.

遞交方式 Submission Methods:

請將填妥《參賽表格》連同參賽作品,掃描或拍攝後,電郵至〈info@sf.org.hk〉 搋交。

Please email the scanned / photographic image of the completed Joining Form and the drawing or coloured picture to <info@sf.org.hk>.

遞交之作品必須符合 JPEG 檔案制式,檔案上限為 10MB。原作必須保留,以供入 選後作展覽之用。

The submitted work must be in JPEG format, the file size is limited to 10MB. Please keep the original work as it may be needed for exhibition if selected.

每位參賽者只可以提交一份作品。學校可以集中同學的參賽作品, 連同已個別簽 名的《參賽表格》,一次過以電郵至〈info@sf.org.hk〉遞交。。

Each participant may only submit one entry. Schools may batch the entries of students and email en bloc to the Surein Foundation at \(\info@sf.org.hk \rangle. \)

個人資料 Personal Data:

樹賢基金有限公司以嚴謹的方式處理個人資料。收集的資料,會用作與本比賽有關的聯繫和環保 教育之用。若參賽人士希望取消聯繫,請致函通知樹賢基金有限公司。

The Surein Foundation Ltd takes a compliant approach in using personal data collected. Such data are used in relation to this Contest and for environmental education purposes. Please inform the Foundation in writing should you wish to stop this practice.

查詢 Enquires: 電話 Tel: 3181 6437 / 6364 0688 或 or 電郵 Email: info@sf.org.hk